

scoot

7天5晚

云上张家界 梦回凤凰

长沙·张家界·凤凰

7D5N Changsha · Zhangjiajie · Fenghuang

奇山秀水·古城风情·湘西秘境之旅

Above the Clouds Zhangjiajie · Dreaming of Fenghuang

DEP DATE
出发日期

10 NOV 2026 / 08, 15 JAN 2027

SINGLE
单人间

\$899

TWIN/TRIPLE
双/三人间

\$699

CWB
孩童占床

\$669

CNB
孩童无床

\$609

AIRPORT TAX
机场税

\$200



袁家界--阿凡达取景地



张家界



桃花源



十里画廊

01 新加坡 ✈️ 长沙 Singapore ✈️ Changsha

✦ FLIGHT DETAILS: TR124 SIN-CSX 1815-2305

餐食 Meals: 自理 / Own Arrangement

抵达长沙后接团，送往酒店办理入住，稍作休息。

Arrive in Changsha, meet the local team and transfer to the hotel for check-in and rest.

📍 4★ 黄金华美达酒店或同级
4★ Ramada Hotel or Similar

02 长沙 → 凤凰古城 🚗 车程约5小时 Changsha → Fenghuang Ancient Town

早餐: 酒店内 | 午餐: 擂茶宴 | 晚餐: 苗家风味

B: Hotel | Lunch: Lei Cha Tea Feast | Dinner: Miao Cuisine

前往【桃花源】(含电瓶车)，体验传统汉服及湘西特色【擂茶宴】；抵达凤凰后游览【古城】、【跳岩】、【古石板街】、【虹桥】及【酒吧一条街】。晚餐后欣赏凤凰古城璀璨夜景，并特别赠送【苗族服饰体验】(不含化妆及头饰)。

Visit [Taohuayuan] with sightseeing shuttle and enjoy a traditional Hanfu experience with a local [Lei Cha Tea Feast]. Explore [Fenghuang Ancient Town], [Jumping Rock], [Ancient Stone Streets], [Hongqiao Bridge] and the lively [Bar Street]. After dinner, enjoy the enchanting night scenery of Fenghuang Ancient Town, with a complimentary [Miao Costume Experience] (make-up and headress not included).

📍 4★ 全季酒店或同级
4★ Ji Hotel or Similar



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.: TA01285

@singatour.sg

singatour.com

03 凤凰 → 张家界 车程约3小时 Fenghuang → Zhangjiajie

早餐: 酒店内 | 午餐: 长龙宴 | 晚餐: 自理
B: Hotel | Lunch: Long Table Banquet |
Dinner: Own Arrangement

走进湘西【苗寨】，体验浓郁的苗族文化与当地风情；随后前往张家界网红地标【七十二奇楼】（含门票），感受独具特色的建筑与夜间氛围。

Visit a traditional 【Miao Village】 to experience the rich local culture and traditions of Xiangxi, followed by the popular landmark 【Seventy-Two Strange Buildings】 in Zhangjiajie.

 4★ 仟酒店 / 嘉莱特酒店或同级
4★ Qian Hotel / Galat Hotel or Similar



» 湘西苗寨



» 七十二奇楼

04 张家界·天门山 Zhangjiajie · Tianmen Mountain

早餐: 酒店内 | 午餐: 野菌风味 | 晚餐: 酒店合菜
B: Hotel | Lunch: Wild Mushroom Cuisine | Dinner: Hotel
Chinese Set Menu

挑战张家界经典景观【天门山】（保证自费项目），体验天门山索道、【玻璃栈道】、【天门洞】及穿山扶梯。随后体验【张家界大峡谷玻璃桥】，漫步于悬空玻璃桥上，俯瞰峡谷壮丽景色。

Explore the spectacular 【Tianmen Mountain】 with the guaranteed optional tour, featuring the **cable car**, 【Glass Skywalk】，【Tianmen Cave】 and mountain escalator. Continue to the famous 【Zhangjiajie Grand Canyon Glass Bridge】 and enjoy breathtaking views from one of the world's iconic glass bridges.

 4★ 柏曼酒店或同级
4★ Borrmann Hotel or Similar

05 张家界国家森林公园 Zhangjiajie National Forest Park

早餐: 酒店内 | 午餐: 山顶风味 | 晚餐: 大队老渔村
B: Hotel | Lunch: Mountain Specialty Cuisine | Dinner:
Local Village Seafood Cuisine

深入【张家界国家森林公园】，搭乘【百龙电梯】前往袁家界，探索【阿凡达】取景地、【天下第一桥】及【南天一柱】。继续游览【天子山】、搭乘天子山索道下山，并乘坐小火车游览【十里画廊】，最后漫步【金鞭溪】及【水绕四门】。

Explore 【Zhangjiajie National Forest Park】 and take the 【Bailong Elevator】 to Yuanjiajie, home to the spectacular scenery associated with 【Avatar】，【Tianxia First Bridge】 and 【Southern Sky Column】.

Continue to 【Tianzi Mountain】，descend by cable car and enjoy the sightseeing train at 【Ten-Mile Gallery】，followed by the scenic 【Golden Whip Stream】 and 【Shui Rao Si Men】.

 4★ 柏曼酒店或同级
4★ Borrmann Hotel or Similar



» 张家界国家森林公园



» 天门洞

06 张家界 → 长沙 车程约4小时 Zhangjiajie → Changsha

早餐: 酒店内 | 午餐: 韩式烤肉 | 晚餐: 自理

B: Hotel | Lunch: Korean BBQ | Dinner: Own Arrangement
参观【土家风情园】，感受土家族传统文化与建筑特色；前往长沙人气商圈【黄兴路步行街】及【坡子美食街】，自由探索长沙美食与夜生活。根据航班时间安排送机。

Visit 【Tujia Folk Customs Park】 to experience the traditional culture and architecture of the Tujia people. Return to Changsha and explore 【Huangxing Road Pedestrian Street】 and 【Pozi Food Street】. Transfer to the airport according to your flight schedule.

07 长沙 → 新加坡 Changsha → Singapore

结束精彩的湖南之旅。返回温暖家乡。

Wrapping up a wonderful trip to Hunan and returning to the warmth of home.

✦ FLIGHT DETAILS: TR125 CSX-SIN 0005-0440



» 土家风情园



» 坡子美食街

保证自费: - \$100/人

天门山景区 (索道+玻璃栈道+天门洞+鞋套+穿山扶梯)

Compulsory Tour: - \$100 per person

Tianmen Mountain Scenic Area (cable car + glass skywalk + Tianmen Cave + shoe covers + mountain-piercing escalator)

配套包含:

✓ 酷航往返机票 (含7公斤手提行李 + 20公斤托运行李)

✓ 行程所列的住宿、交通、行程及餐饮 ✓ 中文导游

PACKAGE INCLUDES:

✓ Roundtrip air ticket via Scoot with 7kg hand-carry + 20kg check-in bag/1 pc

✓ Accommodation, transportation, tour & meals as per itinerary

✓ Chinese-Speaking Tour Guide

配套不包含:

✗ 机场税 \$200 (预订时支付) ✗ 旅游保险、签证费 (如有)

✗ 导游以及司机小费 @ \$40/人 (预订时支付) ✗ 领队 (如有) \$30/人

✗ 保证自费每人 \$100 (预订时支付)

PACKAGE EXCLUDE:

✗ Airport Tax \$200 (Pay upon booking)

✗ Travel Insurance, Visa fees if any ✗ Tour Leader fee \$30 (if any)

✗ Tour Guide & Driver Tips @ \$40/pax (Pay upon booking)

✗ Compulsory Tour \$100/pax (Pay upon booking)

040826

注意: 顺序/行程、膳食、航班详情可能会更改, 恕不另行通知

NOTE: SEQUENCE OF/ITINERARY, MEALS, FLIGHT DETAILS MAY CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE



新雅旅游

SINGATOUR PTE LTD

101 Upper Cross Street #B1-16 People's Park Centre S058357



8858 6778

6323 4556



LICENSE NO.:

TA01285

@singatour.sg

singatour.com